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Plats och tid Kommunhuset Luna -Nova, tisdagen den 8 november 2022 kl 18:00-20.00 
 
 
 
 
Tjänstgörande ledarmöter 

 
 
 
Ann Ohlsson (L), Ordförande 
Åsa Nicklasson (SD) 
Ingela Lager (S) 

Ej tjänstgörande ledamöter Sara Holm (KD) 
Lena-Karin Lander (S) 

Övriga deltagande Henrik Sjölin (Neuro) 
Daniel Sirén (RBU) 
Gunvor Olsson (SRF) 
Bengt Fernström (Afasi) 
Annelie Nilsson (RSMH) 
Liselotte Larsson (NPF) 
Marina Timm, Folkhälsostrateg   
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 Dnr 2022-000131 000 

RFF § 3 Information rådet för 
funktionshinderfrågor 2022 

Ärendet 

 Godkännande av dagordning: 

Rådet godkänner dagens dagordning. 

Närvaro: 

Kort presentation av alla deltagare. 

Tillgänglighetsrådet Götene kommun: 

Mikael Lundgren från tillgänglighetsrådet i Götene kommun ger via en inspelad 
presentation information om Götenes råds resa från handikappråd till tillgänglighetsråd 
och hur de arbetar idag. 

Uppföljning föregående möte: 

Ordförande går igenom tidigare protokoll. Rådet godkänner och lägger det till 
handlingarna.  

Information om ny arbetsordning: 

Ordförande informerar om ny arbetsordning som kommer tas beslut om i 
kommunfullmäktige. Ett förslag till ändring i arbetsordningen är namnbyte till 
tillgänglighetsrådet och tre sammanträden per år. Rådet har inget att invända.  

Allmän information: 

Information från organisationer och nämnder: 

KS:  

-På grund av höga el kostnader har bland annat beslut tagits att sänka temperaturen med 
någon grad inom flera verksamheter i kommunen. Gatubelysning kommer påverkas 
mycket lite då LED belysning installerats sista åren.  

-Ny statsbudget vill säkra LSS finansieringen.  

KoF:  

Biblioteket har förlängt/ökade öppettider. Stängning av badhus under höst/vinter skett i 
samråd med BUN.  
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BUN: 

Positiv känsla av nya Fågelvik – mer öppna ytor, bättre synergi mellan verksamheterna. 
Närhet till fritidsgården och kulturskolan. Bra delaktighet mellan alla verksamheter och 
elever. I den nya skolan kommer eleverna få hemklassrum där de kommer ha sin 
utgångspunkt.  

-I Gärdsmygens lokaler kommer särskola med inriktning elever med särskilt 
omsorgsbehov startas upp. Skolgården anpassats med ny utrustning om för att passa 
verksamheten. En fråga som kom upp var hur man löser logistiken kring de olika 
verksamheterna som har många olika behov?  

SRF:  

-Upplever otydlighet över vem från samhällsbyggnad man skall ta kontakt med när det 
gäller tillgänglighetsfrågor. Har i nuläget en direktkontakt med chef för parkenheten. 

-Aktiv förening med många olika aktiviteter  

Afasi: 

-I Tibro saknas det verksamhet och aktiviteter för denna målgrupp. De får istället söka sig 
till Skövde. 

-Förr fanns det läsombud i kommunens verksamhet. Finns det fortsatt kvar?   

RSMH: 

-Behov av flera mötesplatser för denna målgrupp. Idag finns bara Terrassen två dagar i 
veckan. Finns möjlighet att se vidare på detta?  

NPF: Föräldrar 

-NPF förädlar i Tibro är en lokal Facebook förening där det finns möjlighet till stöd och 
utbyte. Gruppen träffas regelbundet cirka en gång i månaden i familjecentralens lokaler. 

-Hur ser det ut för stöd till ”hemmasittare”, finns något? BUN informerar att man är på 
gång med elevhälsoteam. Man har påbörjat arbetet med arbetsgång osv. NPF Föräldrar 
är gärna med och ger synpunkter. Även klassrumsrobot som kan vara stöd till vissa elever 
har diskuterats.  

RBU:  

-Aktiv förening med många olika aktiviteter under året. Exempelvis motordag, fiske, 
inspirationsdag med kända föreläsare, resa till Kolmården, e-sportskväll och 
rullstolshandboll. 

Neuro: 

-Jobbar med att se på parasport för vuxna. 
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-En hel del aktiviteter, som resa för att se Lars Lerins utställning samt ”rullstol på stan” 
som är en aktivitet som bland annat ger stöd till de som tycket det är ”pinsamt” att sitta i 
rullstol. Här är man ett helt gäng som är ute på en aktivitet gemensamt.  

Övriga ärenden: 

Kommunikation – information om rådet till invånare/nämnder 

-Viktigt att rådets möte når alla nämnder.  

-Hemsidan behöver ses över för bättre information till invånare.  

Gallerians toaletter 

Daniel Sirén på RBU har kontakt med Tibro byggen vad gäller gallerians toaletter. En av 
toaletterna har fått ett blippsystem som gör att man kan betala via kort istället för en app. 
Denna lösning finns på en av toaletterna och kommer utvärderas efter jul. Dock kvarstår 
ett problem med en kant som försvårar tillgängligheten. Daniel kommer ha fortsatt kontakt 
med Tibrobyggen kring detta.   

Handikappsparkering  

Saknas utanför Direkten nöje (Gamla Sörens). Har tidigare funnits men är nu borta. Viktigt 
med tanke på utlämning av Post Nord. Övriga platser som kom upp var utanför Bagare 
Brage och City livs.   

Anhörigstöd inom LSS 

Behöver ses över, fungerar inte alls för barn/unga idag. Information saknas. Vid kontakt 
hänvisas man till socialtjänsten, opartiskt stöd behövs.  

Tillgänglighetguide 

När gjordes den senaste, finns behov av förnyad? Frågan lyfts på nästa möte.  

Nästa möte: 

Planeras att bli i februari 2023. Tisdagar önskas som mötesdag, tiden 18.00 och lokal 
Nova-Luna.   

___________________ 

 


